
Til næste forløb… 
 

 Skal vi have viden om projektets fremtid langt tidligere; det er altafgørende at 

studiegruppevejlederne har mulighed for at lave en plan inden semestrets begyndelse – og 

det er vigtigt for de nye studerende at have så klare og gennemsigtige rammer for deres 

første semester som overhovedet muligt. 

 Kan det overvejes, hvor mange vejledere, man bør have – vi er overbeviste om, at mere 

end 1 per studiegruppe er for mange og mindre end 1 per 6 studiegrupper er absolut for 

lidt, men måske det er formålstjenstligt at have mere end én per vejleder. 

 Forløbet bør have midler til ikke bare slutningen af budgetåret, men til slutningen af 

semestret – som det er nu, må man satse på vejledernes frivillighed til hjælp i hele 

eksamensperioden samt evaluering 

 Forløbet ville være endnu bedre, hvis man har mulighed for at fortsætte det på 2. 

semester, altså året ud. Det første år er kritisk til at få skabt de gode studiegruppevaner, og 

1 år ville være langt bedre til at få dem til at sidde fast. Ved slutningen af 1. år er vi 

samtidig også ude over den værste frafaldsrisiko, studiegrupperne er derfor blevet stabile 

og man har virkelig mulighed for at få de studerende, der ikke naturligt falder fra 

(eksempelvis ved skift af studie) integreret på studiet. Samtidig har man så også mulighed 

for at hjælpe til forståelse af størstedelen af de eksamensformer, som man møder gennem 

studiet, da de i stor stil findes på de to første semestre. 

 


